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Zápisnica č. 8/2020 
zo  zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 30. 03. 2020 v zasadačke Kultúrneho domu 
 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program:  
 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania, určenie zapisovateľa a overovateľov 
zápisnice, voľba návrhovej a mandátnej komisie. 

2. Kontrola plnenia uznesení. 
3.   Návrh a schválenie Záverečného účtu obce Zvolenská Slatina, Rozpočtové 

hospodárenie za rok 2019, Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce 
Zvolenská Slatina a rozpočtovému hospodáreniu za rok 2019, Hodnotiaca správa obce 
k 31. 12. 2019, Prerozdelenie prebytku hospodárenia. 

4.   Inventarizácia obecného majetku. Zápis ústrednej inventarizačnej komisie. 
5.   Rozpočtové opatrenie č.1/2020. 
6.   Projektové zámery obce.  
7.   Správa  z kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Zvolenská Slatina.  
8. Návrh VZN o verejnom poriadku. 
9. Zmluva o podmienkach spolupráce medzi obcou a Stredoslovenskou vodárenskou 

spoločnosťou, a.s. 
10. Predaj prebytočného majetku obce. 
11. Opatrenia súvisiace s vírusom COVID-19. 
12. Vyhodnotenie PHSR za rok 2019. 
13. Správa o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb za rok 2019. 
14. Opatrenia na ochranu lesov pred požiarmi v roku 2020 a vypaľovanie suchých 

trávnatých porastov v jarnom období – usmernenie. 
15. Udelenie pamätnej medaile obce. 
16. Návrh uznesenia. 
17. Záver. 

 
K bodu 1: 
Pani starostka privítala poslancov na zasadnutí OZ. Ospravedlnila poslankyňu Kubovskú, 
ktorá je PN. Zároveň vyzvala poslancov o doplnenie programu. Keďže nikto nedal 
pozmeňujúci ani doplňujúci návrh, zasadnutie OZ sa riadilo predloženým schváleným 
programom.  

Ako hovorí zákon č. 369/1990 Zb. o Obecnom zriadení, Obecné zastupiteľstvo zasadá podľa 
potreby, najmenej však raz za tri mesiace. Aby bola dodržaná zákonná lehota a zároveň aj 
momentálna situácia ohľadne COVID-19, zasadnutie sa uskutoční za sprísnených 
podmienok a v čo možno najkratšom možnom časovom rozpätí. Pani starostka vysvetlila, že 
všetky materiály boli zaslané poslancom vopred na naštudovanie, aby bol čas samotného 
rokovania skrátený na minimum.  

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a odsúhlasení títo poslanci: za predsedu návrhovej 
komisie Ivan Fiľo za členov návrhovej komisie Jakub Havlík a Elena Bartková.   
Za overovateľov zápisnice: Matej Žubritovský a Martina Libiaková.  
Zapisovateľkou dnešnej zápisnice z OZ je: Viera Gibalová 
 
K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 
Pani starostka požiadala kontrolórku obce, aby podala informáciu o kontrole plnenia 
uznesení z predchádzajúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva. Kontrolórka obce urobila 
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kontrolu plnenia uznesení v zmysle § 18 d) ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov z predchádzajúceho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. Konštatovala, že jednotlivé uznesenia sú splnené, resp. v plnení. Zápis 
z kontroly plnenia uznesení tvorí prílohu zápisnice. Vyzdvihla však uznesenia týkajúce sa 
poskytnutých účelových dotácií pre ZŠ s MŠ. Bolo potrebné ich vyúčtovať. Hlavná 
kontrolórka dodala, že omeškanie vyúčtovania spôsobila aj pandémia, nakoľko boli 
dohodnuté s p. Záchenskou. Ide o dotácie vo výške cca 70 000 €. Ostatné uznesenia sú 
splnené. 
Pani starostka poďakovala kontrolórke. Vzhľadom na skrátenie dnešného rokovania nebude 
prednostka podávať správu z uskutočnených pracovných porád. Pani starostka konštatovala, 
že správa z uskutočnených pracovných porád bola poslancom poslaná mailom a tvorí 
prílohu zápisnice.  
 
K bodu 3: Návrh a schválenie Záverečného účtu obce Zvolenská Slatina, Rozpočtové 
hospodárenie za rok 2019, Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce 
Zvolenská Slatina a rozpočtovému hospodáreniu za rok 2019, Hodnotiaca správa obce 
k 31. 12. 2019, Prerozdelenie prebytku hospodárenia. 
Pani starostka dala slovo hlavnej kontrolórke. 
Hlavná kontrolórka sa vyjadrila, že na pracovnej porade podrobne záverečný účet obce 
vysvetlila. Poslanci nemali k tomuto bodu otázky ani pripomienky. 
Na dnešnom rokovaní bude schvaľovaný Záverečný účet obce Zvolenská Slatina za rok 
2019 a celoročné hospodárenie za rok 2019. 
Predmetom schvaľovania bude aj použitie hotovostného prebytku hospodárenia za rok 2019 
vo výške 341 005,53 € a jeho podrobné rozdelenie.  
Ďalej použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu na realizáciu investičných akcií 
a použitie finančných prostriedkov z fondu rozvoja bývania na realizáciu projektov, o ktorých 
boli poslanci informovaní na pracovných poradách. 
 
K bodu 4: Inventarizácia obecného majetku. Zápis ústrednej inventarizačnej komisie. 
Pani starostka skonštatovala, že inventarizácia prebehla v poriadku. Inventarizačný zápis                
z Ústrednej inventarizačnej komisie o vykonanej inventarizácii k 31.12.2019 bol poslancom 
poslaný spolu s ostatnými materiálmi. Jednotliví členovia komisií vykonali inventarizáciu 
a zápisy  podpísali. Neboli zistené žiadne inventarizačné rozdiely. Zápisy čiastkových 
inventarizačných komisií zosumarizovala Ústredná inventarizačná komisia a konečný zápis 
z inventarizácie predložila starostke obce.   
Prítomní poslanci nemali pripomienky. Výsledok inventarizácie bude schvaľovaný  
na dnešnom rokovaní. 
 
K bodu 5: Rozpočtové opatrenie č.1/2020. 
K rozpočtovému opatreniu pani starostka vysvetlila, že na základe zasadnutia Krízového 
štábu boli na Civilnú ochranu presunuté prostriedky. Poslancom bolo vysvetlené, že 
plánovaný presun na rekonštrukciu podlahy a vybavenia interiéru v požiarnej zbrojnici sa 
zatiaľ nebude realizovať, nakoľko tieto bežné výdavky použijeme na Civilnú ochranu. Na 
realizáciu výsadby zelených plôch, ktoré navrhoval predseda Komisie výstavby Fekiač, zatiaľ 
prostriedky nebudú vyčlenené.  
Pani starostka dodala, že nevieme ako dlho bude trvať táto situácia a nevieme koľko 
budeme potrebovať prostriedkov na čerpanie pre zabezpečenie situácie spôsobenej 
koronavírusom. 
 
K bodu 6: Projektové zámery obce.  
Mesto Zvolen v rámci pripravenosti na ďalšie programové obdobie 2021 - 2027 oslovilo 
obce, aby  sa za okres Zvolen vytvoril zásobník projektov.  
Do zásobníka sme vyčlenili väčšie investičné projekty. Zaradili sme aj už rozbehnutý projekt 
– chodník pozdĺž cesty II/591 na ul. T. Vansovej, ktorý však obec zrejme už zafinancuje 
z vlastných  zdrojov. Ďalej sme zaradili projekty ako chodník pozdĺž cesty III/2444 na 
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Očovskej ceste  spolu so spomaľovačmi, Výstavba kultúrneho domu, Rekonštrukcia kultúrnej 
pamiatky rodinného domu vo vlastníctve obce, Vybudovanie cyklotrasy v k. ú. obce 
Zvolenská Slatina. Pani starostka vysvetlila, že je dôležité mať pozemky majetko-právne 
vysporiadané. Vzhľadom na to, že sme požiadali o delimitáciu pozemkov pod MK do Borovín 
vrátane ochranného pásma cesty, možno v budúcnosti bude môcť byť vybudovaná 
cyklotrasa do časti obce Boroviny Krvavník.   
Po schválení uznesenia v rámci tohto bodu, bude zásobník projektov zaslaný na mesto 
Zvolen.  
Pani starostka ďalej vysvetlila, že obec má možnosť podať žiadosti o NFP na projekt 
Komunitné služby v mestách a obciach s prítomnosťou marginalizovaných rómskych komunít 
– II. fáza, Operačný program: Ľudské zdroje za účelom zabezpečenia budúceho 
prevádzkovania komunitného centra v obci. Skúsime požiadať o NFP a budeme mať tým 
možnosť využiť prostriedky na chod centra. 
V súvislosti s vyhlásením mimoriadnej situácie na území Slovenskej republiky sme do tohto 
bodu zaradili aj návrh na prijatie uznesenia. Ide o zrušenie podujatí, ktoré má obec 
plánované na máj a jún. V súvislosti s ich organizáciou musíme vopred informovať 
pozvaných účinkujúcich a zrušiť aj  technické  zabezpečenie podujatí. 
 
K bodu 7: Správa  z kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Zvolenská Slatina.  
Hlavná kontrolórka predložila na rokovanie správu o kontrolnej činnosti za rok 2019. Správa 
bola poslaná vopred mailom všetkým poslancom. 
Obsahuje prehľad vykonaných kontrol a činností, ktorým sa venovala. 
 V rámci vykonanej kontroly uznesení, poukázala na nesplnené uznesenia, ktoré sa týkajú 
vyúčtovania účelových dotácií pre ZŠ s MŠ T. Vansovej, ktoré zo strany ZŠ neboli 
vyúčtované. Zároveň poznamenala, že nechceme byť na nikoho prísni, ani na školu, ale je to 
potrebné, nakoľko prostriedky boli poskytnuté na konkrétny účel. 
 
K bodu 8: Návrh VZN o verejnom poriadku. 
Pani starostka zhrnula návrh VZN o verejnom poriadku. Ako bolo prerokované na pracovnej 
porade, podnet na zapracovanie pripomienky bol na základe žiadosti od Mgr. Mareka 
Hanusku za MO MS. Navrhoval, aby v rámci prijatého VZN č. 2/2019 o verejnom poriadku 
bol upravený článok VIII, ktorý sa týka témy ohňostroja v obci. Konkrétne navrhol doplnenie, 
že obmedzenie neplatí 4. augusta pri organizovaní výročia vzniku matice slovenskej v čase 
od 20.30 do 21.30 hod. Išlo by o krátky ohňostroj v trvaní cca 5 min. Poslanci nemali 
námietky k doplneniu VZN a preto bol návrh VZN upravený a doplnený o požiadavku 
a zverejnený pred konaním OZ podľa zákona. 
Ako vyhodnotila predsedkyňa Komisie na tvorbu a posúdenie VZN poslankyňa Libiaková, 
neboli prijaté žiadne pripomienky zo strany poslancov ani občanov. Komisia preto odporúča 
VZN prijať. 
Pani starostka poďakovala poslankyni Libiakovej. 
 
K bodu 9: Zmluva o podmienkach spolupráce medzi obcou a Stredoslovenskou 
vodárenskou spoločnosťou, a.s. 
Pani starostka informovala o ďalšom bode, ktorý bol podrobne prebratý na zasadnutí 
pracovnej porady poslancov. V súvislosti s projektom kanalizácie v obci je potrebné 
uzatvorenie zmluvy medzi účastníkmi Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a.s. Banská 
Bystrica a obcou Zvolenská Slatina o podmienkach spolupráce pri zabezpečení naplnenia 
merateľných ukazovateľov napojenosti producentov odpadových vôd na verejnú kanalizáciu 
stavby „Očová, Zvolenská Slatina – Odvedenie a čistenie odpadových vôd“. 
Toto bude predmetom schvaľovania. Pani starostka ďalej vysvetľuje, že ďalším krokom bude 
potrebné zabezpečiť zmluvy o napojení s jednotlivými domácnosťami, čo je záležitosť 
zamestnancov úradu. A skonštatovala, že to bude vyžadovať veľa práce a úsilia. 
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K bodu 10: Predaj prebytočného majetku obce. 
Pani starostka zhrnula informácie ohľadne predaja prebytočného majetku obce. Už 
v septembri obec zverejnila zámer odpredať hasičské auto CAS.  
Na základe znaleckého posudku bola hodnota auta stanovená vo výške 2 500 €. Obci sa 
podarilo na základe zverejnenej inzercie  dohodnúť odpredaj do obce Ľubietová, ktorí na 
ponuku reagovali. Na dnešnom rokovaní bude schvaľovaná kúpna zmluva za cenu 2 500 
Eur. Zámer  odpredaja bol zverejnený.  
Po schválení bude podpísaná kúpna zmluva. Auto potom vyradíme z majetku obce. 
 
K bodu 11 Opatrenia súvisiace s vírusom COVID-19. 
Pani starostka podala informáciu o došlej žiadosti nájomníka o odklad nájomného 
v obecnom nájomnom byte na základe situácie spôsobenej pandémiou (pokles, prípadne 
úplná strata príjmu).  
Po zasadnutí krízového štábu bolo doporučené prijať opatrenia a zahrnúť túto problematiku 
do dnešného rokovania. Výsledkom bude uznesenie, o ktorom budú poslanci hlasovať.  
Doporučuje sa na základe individuálnej a opodstatnenej žiadosti súhlasiť s odkladom platieb 
za nájom v obecných nájomných bytoch a rodinných domoch.  
Zároveň bolo nevyhnutné odčleniť finančné prostriedky na Civilnú ochranu, čo je zahrnuté  
do rozpočtového oparenia č. 1. 
Pani starostka ďalej informovala o došlom príkaze prednostu Okresného úradu v Banskej 
Bystrici, kde sa obciam ukladá zriadenie karanténneho centra pre osoby bez domova. Takýto 
ľudia sa môžu ocitnúť  v karanténe. Pani starostka poznamenala, že zástupca  starostky p. 
Šulek takéto riešenie navrhol už na zasadnutí Krízového štábu. Navrhol telocvičňu 
v základnej škole, kde je aj hygienické centrum a uzatvorený dvor.  
Tento priestor je vhodný, bolo to odkomunikované aj s pani riaditeľkou RNDr. Purdekovou, 
ktorá s návrhom súhlasila. 
Uvedené bude predmetom schvaľovania. 
 
K bodu 12: Vyhodnotenie PHSR za rok 2019. 
Pani starostka skonštatovala, že Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja je potrebné 
vyhodnocovať každý rok. Správa z jeho vyhodnotenia bola poslaná poslancom na vedomie. 
Pripomienky neboli podané. Správa z jeho vyhodnotenia bude po schválení poslaná na Úrad 
banskobystrického samosprávneho kraja. 
 
K bodu 13: Správa o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb za rok 2019. 
Pani starostka opäť vysvetlila, že každoročne je potrebné vyhodnotiť aj Komunitný plán 
sociálnych služieb. Správa bola zaslaná poslancom mailom. Neboli podané žiadne 
pripomienky.  
 
K bodu 14: Opatrenia na ochranu lesov pred požiarmi v roku 2020 a vypaľovanie 
suchých trávnatých porastov v jarnom období – usmernenie. 
Ako každý rok, tak aj tento rok prišlo na obec usmernenie Okresného riaditeľstva hasičského 
a záchranného zboru vo Zvolene k ochrane lesov pred požiarmi a vypaľovanie suchých 
trávnatých porastov zo dňa 02. 03. 2020, č.j. ORHZ-ZV-147/2020. Bolo potrebné riešiť túto 
problematiku na rokovaní Obecného zastupiteľstva a prijať opatrenia v obci. 
Zaslané oznamy boli odvysielané a ešte aj budú počas celého  jarného obdobia v miestnom 
rozhlase. Oznamy sú aj na webstránke a vývesnej tabuli pre verejnosť, týkajúce sa zákazu 
vypaľovania suchých trávnatých porastov v jarnom období a o postihoch. V prípade, že obec 
vydá Obecné noviny v najbližších týždňoch, leták bude v novinách propagovaný a doručený  
do domácností. 
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K bodu 15: Udelenie pamätnej medaile obce. 
Pani starostka v rámci tohto bodu vysvetlila, že dňa 29. marca (včera) sa malo konať 
slávnostné odhalenie busty M. R. Štefánika. Kvôli súčasnej situácii sa podujatie muselo 
odložiť na neurčito. Verí, že sa situácia ukľudní a potom bude môcť byť busta odhalená  
a pri tej príležitosti slávnostne udelená medaila. Dodala, že vždy pri takýchto udalostiach 
oceňujeme známe osobnosti v obci. Navrhuje schváliť a udeliť medailu  obce pre  Mgr. 
Miroslav Sokáča  za jeho celoživotný  prínos na rozvoji obce. Poslanci súhlasili, nakoľko sa 
uvedené už prejednávalo na pracovnej porade poslancov.  
 
K bodu 16: Návrh uznesení 
Predseda návrhovej komisie predložil na hlasovanie uznesenia, počet poslancov 9, 
prítomných  8. 
 
-uznesenie č. 129 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 130 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 131 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 132 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 133 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 134 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 135 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 136 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 137 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 138 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 139 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 140 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 141–  prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 142 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 143 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 144 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 145 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 146 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 147 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 148 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 149 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 150 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
-uznesenie č. 151 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0 
 
K bodu 17: Záver 
Po vyčerpaní programu pani starostka poďakovala poslancom za účasť a ukončila rokovanie 
Obecného zastupiteľstva.  
 
Zapísala: Ing. Viera Gibalová 
 
 
  Ing. Viera Gibalová      Ing. Mária Klimentová 
    prednostka OCÚ              starostka obce 
 
 

Ing. Ján Šulek 
zástupca starostky 

      
 
       Martina Libiaková             Matej Žubritovský 
             overovateľ                            overovateľ 


